



**Beyond Capital Partners closes third fund "Beyond Capital Partners Fund III GmbH & Co. KG"
at the hard cap of 180 million Euro**

April 2024, Frankfurt am Main – Beyond Capital Partners Fund III, a fund advised by Beyond Capital Partners GmbH, reached its final closing at the hard cap of EUR 180 million in April 2024.

In addition to the capital commitment of all institutional limited partners already existing in the predecessor fund, further well-known fund-of-funds from continental Europe were acquired as investors. In addition, more than ten percent of the fund volume is provided by Beyond Capital Partners as General Partner and Beyond Family & Friends, thus ensuring a high degree of alignment of interests with its limited partners.

Christoph D. Kauter, Founder and Managing Partner of Beyond Capital Partners: *"We are delighted to have been trusted as GP by top investors in this complex fundraising environment and to have received recognition for the development of our existing portfolio. With the new Beyond Capital Partners Fund III, which has already made two platform investments as well as a first add-on, we are continuing to implement our focused and successful investment strategy in the lower-mid-market segment by acquiring companies in the DACH region with enterprise values of up to EUR 50 million. With our team, which will grow to fifteen professionals in the course of this year, we will be able to continue the excellent deal flow as well as our experience from 24 platform and add-on transactions and around 100 individual acquisitions as part of the roll-up strategies of the predecessor funds in recent years. As a SFDR 8+ Fund, we are focusing above all on ESG as an additional value driver."*

Beyond Capital Partners was supported in the fundraising by Triago S.A. as placement agent and by Clifford Chance as legal advisor.

About Beyond Capital Partners: Beyond Capital Partners is an investment company advising its funds on the acquisition of majority shareholdings in profitable Mittelstand companies in the DACH region with a focus on asset-light business models in the areas of B2B services, IT services, software, healthcare & well-being, lifestyle and entertainment. As a SFDR 8+ Fund, a particular focus lies in the value creation through focussing of ESG related elements. <https://beyondcapital-partners.com/en/home>





**Beyond Capital Partners schließt dritten Fund „Beyond Capital Partners Fund III GmbH & Co. KG“
am Hard-Cap bei 180 Millionen Euro**

April 2024, Frankfurt am Main – Der von Beyond Capital Partners GmbH beratene Beyond Capital Partners Fund III GmbH & Co. KG hat im April 2024 sein Final Closing am Hard-Cap von 180 Millionen Euro erreicht.

Neben der Kapitalzusage aller bereits im Vorgänger-Fund bestehenden institutionellen Limited Partner konnten weitere namhafte Fund-of-Funds aus Kontinentaleuropa als Investoren gewonnen werden. Mehr als zehn Prozent des Fund-Volumens werden darüber hinaus von Beyond Capital Partners als General Partner und den Beyond Family & Friends gestellt und stellen damit ein hohes Maß an Interessensgleichheit mit seinen Limited Partnern sicher.

Christoph D. Kauter, Gründer und Managing Partner von Beyond Capital Partners: „Wir freuen uns sehr, dass uns in diesem komplexen Fundraising-Umfeld das Vertrauen als GP von Top-Investoren ausgesprochen und damit auch die Würdigung der Entwicklung unseres bestehenden Portfolios entgegengebracht wurde. Mit dem neuen Beyond Capital Partners Fund III, der bereits zwei Plattform-Investments als auch ein erstes Add-On getätigt hat, setzen wir unsere fokussierte und erfolgreiche Investitionsstrategie im Lower-Mid-Market Segment durch Unternehmenskäufe in der DACH-Region mit Enterprise Values bis 50 Millionen Euro weiter um. Mit unserem im Laufe dieses Jahres auf fünfzehn Professionals anwachsendem Team werden wir dabei den sehr guten Deal-Flow als auch unsere Erfahrung der letzten Jahre aus 24 Plattform- und Add-on-Transaktionen und rund 100 Einzelakquisitionen im Rahmen von Roll-Up-Strategien der Vorgänger-Funds exzellent fortführen können. Als SFDR 8+ Fund setzen wir dabei in der Value Creation vor allen Dingen einen klaren Fokus auf ESG als zusätzlichen Werttreiber.“

Begleitet wurde Beyond Capital Partners im Fundraising von Triago S.A. als Placement Agent und von Clifford Chance als Legal Advisor.

Über Beyond Capital Partners: Beyond Capital Partners ist eine Beteiligungsgesellschaft und erwirbt über die von ihr beratenen Fonds Mehrheiten an profitablen mittelständischen Unternehmen aus der DACH-Region mit dem Fokus auf die Asset-Light Bereiche Dienstleistung, IT, Software, Healthcare, Lifestyle und Entertainment. Ein besonderer Fokus als SFDR 8+ Fund liegt dabei in der Wertschöpfung durch den klaren Fokus auf ESG-Elemente. <https://beyondcapital-partners.com>



United Nations
Global Compact

